

Product Specifications

Product name	Smart Gateway
Product model	GW16-Wired
Battery specifications	DC 5V 1A
Operating temperature	-10°C - 55°C
Operating humidity	10%-90% RH (no condensation)
Wireless connection	ZigBee

Packing List

- Zigbee smart gateway x 1
- DC5V power supply x 1 (Optional matching)
- Network cable x 1
- Instruction manual x 1
- Power cable x 1

Please read the instruction manual carefully before using the product

Product Description

The smart gateway is the control center of the ZigBee device. Users can design and implement smart application scenarios by adding ZigBee devices.

Status indicator light

Power socket

Reset button

Network Cable Port

Preparation For Use

① Mobile phone is connected to Wi-Fi

Smart phone

Wi-Fi wireless router LAN port

Smart Gateway

Ensure that the smart phone is within the same Wi-Fi network of the Smart Gateway to ensure an effective connection between the smart phone and the Smart Gateway.

Preparation For Use

② Download and open the App

In the App Store, search for the relevant App or scan the QR code on the package/manual to download.

If you are downloading the App for the first time, please tap "Register" to register your account. If you already have an account, please click the "Login" button.

Network Settings

- Connect the gateway to the power supply and connect it to the home 2.4GHz band router through the cable, please connect power to gateway first, the blue indicator light will turn on, then connect network cable.the indicator light will flashing, then go to next step;
- Make sure that the mobile phone is connected to the home 2.4GHz band router. At this time, the mobile phone and the gateway are in the same local area network;
- Open the "My Home" page of the App and click the "+" button on the upper right corner of the screen;
- "Gateway(Zigbee)" will appear on the"Gateway Control" Page,click it for adding device"
- Then follow the App's instructions to finish adding device;

Add Device

- Once the device has been added successfully, you will be able to find the device on the "My Home" page.

Smart Gateway

User manual

产品规格

产品名称	智能网关
电源输入	DC 5V 1A
工作温度	-10°C ~ 55°C
工作湿度	10%-90%RH(无冷凝)
无线连接	ZigBee

包装清单

- ZigBee智能网关×1
- DC5V电源×1（可选配）
- 网线×1
- 产品说明书×1
- 电源连接线×1

使用产品前请仔细阅读使用说明书

产品介绍

智能网关是ZigBee设备的控制中心,用户可以通过添加ZigBee设备来设计、实现智能化应用场景。

状态指示灯 (绿色)

网络连接指示灯 (绿色)

网口

电源口

复位配网按钮

使用准备

① 手机连入WIFI -->

智能手机

Wi-Fi无线路由器 LAN口

智能主机 WAN口

确保产品在智能主机(网关) ZigBee网络的有效覆盖范围内,以保证产品与智能主机(网关) ZigBee网络之间的有效连接。

- * 确保智能主机已添加。

使用准备

② 下载并打开App

在应用商店搜索“智能生活”或扫描外包装/说明书上的二维码下载安装App。

如第一次下载使用,请点击“注册”按钮注册账号;如已有账号,则点击“登陆”按钮。

入网设置

- 将网关与电源连接 并通过网线与家庭2.4GHz频段路由器相连,先连接电源,电源指示灯长亮后再连接网线,确认网关两个指示灯长亮;
- 确保手机连接家庭2.4GHz频段路由器,此时手机、网关处于同一个局域网;
- 打开智能生活App“我的家”页,点击页面右上角添加按钮“+”;
- 在“网关中控”页面会出现“有线网关”,点击添加;
- 之后按App提示操作;

添加设备

添加成功后,即可在“我的家”列表中找到设备

智能网关

产品使用说明书